
	

OK	Vendelboerne	

Referat	af 	bestyrelsesmøde	nr.	6,	2014	

Tirsdag	d.	4.	november	kl.	16.30,	Klublokalet	Højene	Skole	

	

Afbud:	Lene	Bank	

	

1. Referat	fra	sidste	møde	godkendt	

2. Siden	sidst:	

#	Bjergby	skoleløb	uge	36	–	dels	0.-1.	klasse,	lidt	for	små	til	at	forstå	konceptet,	dels	3.-4.	klasse	og	6.	
klasse	–	stor	succes.	Vigtigt	med	poststativer	og	Emit-brikker	så	det	er	et	RIGT IGT 	O- løb.	Arrangeret	
af	Ole	og	Ellen		

#	Hjørring	Live,	atter	en	succes,	giver	god	omtale	og	synlighed	

#	Natløb	i	Ålbæk	D.	24.	september,	banerne	var	generelt	for	svære.	Beskedent	underskud	på	42,- 	
kr.,	dækkes	af	NOU	

#	THY	(cykelholdet	Team	Hjørring	Youth):	godt	40	unge	og	5-10	voksne	deltog,	Lilleheden	
Klitplantage	d.	26.	september.	Succes	–	god	omtale,	PR	for	o-sporten.	Henning	og	Hanne	
arrangerede.	

#	Divisionsmatch	Rold:	OK	Vendelboerne	rykkede	op	i	2.	division	Stor	opbakning	til	matchen,	
Peter	Arildsen	har	lavet	stort	arbejde	med	at	få	folk	med,	ringet	rundt.	Allan	Reiche	har	gjort	sit	via	
Facebook.	Placering	i	2.	division	skal	første	gang	forsvares	3.	maj	2015.	2.	gang	???	
Op/nedrykningsmatch	20/9-2015.	Man	kan	evt.	tage	spejdere	med	på	de	unge	baner.	

3. Økonomi	

Budgettet	ser	ud	til	at	holde	til	den	gode	side.	109	medlemmer	alt	i	alt.	16	medlemmer	er	<	25	år	

4. 40	årsjubilæum:	

	Fejres	i	forbindelse	med	Findvej	dagen	25/4	2015	i	Ulvegravene/	Folkeparken.	Formanden	spørger	
PA,	om	han	vil	være	tovholder.	Endvidere	flg.	ideer:	

Kaffe,	kage	og	saft	til	deltagere	i	Findvej	dagen	

Klubfest	om	aftenen	

Udstilling	på	biblioteket	om	OK	Vendelboerne	

Annoncere	begivenheden	via	skoler,	pressen,	FB	

	



	

Planlægning	fortsætter	på	næste	møde	–	Ellen	forhører	sig	hos	Ørnbøll	og	Hjørring	Kro	om	priser.	
Evt.	reservere.	Der	skal	findes	”stævneleder”.	Musik?	Delvis	deltagerbetaling	på	f.eks.	150,- 	kr.	

5. NJ2D	13.-14.-15.	marts	2016:	

	Ang.	Valg	af	skove	–	se	punkt	9.	

Stævneledelse	Kjeld	og	Mogens	+	3.	mand	(ny	i	oplæring)	

Start:	Per	Hauge	+	ny	mand		

															Vision:	på	alle	funktioner	er	en	erfaren	+	trainee	i	spidsen.	For	at	sikre	kontinuitet.	

															ALLE	medlemmer	hjælper	til,	ingen	deltager	i	løbet	på	normal	vis.	

6. Klubudvikling:		

Medlemsundersøgelsen	havde	25%	deltagelse,	hvilket	må	anses	som	flot.	Besvarelserne	er	generelt				
positive.	Vedlægges	referatet.	Enkelte	kommentarer:	

#	1/3	har	behov	for	skyggeløb>	opfordres	til	at	ringe	til	træner	og	aftale	dette,	se	hjemmesiden	–	
den	skal	i	øvrigt	opdateres.	KA	vil	kontakte	Jan	desangående	

#	1/3	synes	IKKE	vi	er	en	åben	klub	

#	transport	til	løb	–	kunne	koordineres	via	FB	gruppen	

#	bruge	ordet	”træningsMAKKER”	fremfor	skygge.	Orientere	om	muligheden,	tilsagn	noteres	ved	
tilmelding.	

#	KA	efterlyser	tidtagning	ved	klubløb.	Kjeld	orienterer	om	tidtagningssystem	EKT-test,	anvendes	i	
Notodden	O	lag.	Foreslår	vi	prøver	dette,	så	kan	vi	sammenligne	stræktider	efter	klubløb.	KA	snakker	
med	PA	herom.	

7. Kommende	aktiviteter:	

Condes	klubaften	afvikles	12.	november,	ca.	10	er	tilmeldt	

Juleløb	i	Tornby	7.	dec.	Bent	Skjoldborg	banelægger,	HBM	finder	person	til	forplejning	eller	gør	det	
selv!	KA	sørger	for	præmier	til	årets	klubmestre.	

Generalforsamling	21/1	–	2015.	HBM	har	genovervejet	–	genopstiller	men	ønsker	ikke	at	fortsætte	
som	sekretær/	presseansvarlig.	KA	genopstiller,	Ellen	genopstiller,	MC	genopstiller	ikke.	Der	
indkommer	3-4	forslag	til	nye	bestyrelsesmedlemmer.		

8. Børneattest:	

Per	Hauge	mangler	attest.	Attesten	findes	på	www.politi.dk	(	punktet 	skal	være	f ast 	punkt 	på	
dagsorden	f remover)	

	



	

9. Kortudvalg:		

Tversted	egner	sig	IKKE	til	2	løb	på	2	dage.	Alternativt	kan	Kirkemilen	bruges.	Hvis	der	gives	tilladelse	
hertil	skal	område	i	syd	nytegnes.	Alternativt	Kirkemilen	til	langdistance	lørdag,	Tversted	til	
mellemdistancen	søndag.	Mogens	og	PA	undersøger	skovtilladelser.	Hvis	Tversted	skal	bruges,	skal	
det	revideres,	senest	sket	2010.	

VIGT IGT 	med	god	kortkvalitet	til	NJ2D.	Vi	overvejer	delvist	at	bruge	professionelle	korttegnere	for	at	
sikre	kvalitet	og	DOF	godkendelse.		

Elkjær:	Det	vedtages	at	Lene	Bank	tegner	Elkjær,	hvis	skovejeren	giver	tilladelse	her	til.	Lene	spørger	
ham.	

Nye	korttegnere	mangler	–	på	baggrund	af	medlemsundersøgelsens	tilkendegivelser	om	interesse	
for	netop	denne	opgave,	kontakter	Mogens	og	Per	Hauge	de	medlemmer,	der	har	givet	udtryk	for	
interesse	for	denne	opgave.	Det	foreslås	at	lave	korttegner- introdag	for	klubbens	medlemmer.	Evt.	
til	foråret	2015	

10. Skovudvalg:	

NJM	lang	16.05.	2015	i	Bunken	

Banelægger:	Jørn	Bachmann	spørges	

Kontrol:	Erik	Pedersen/	Hans	Ingemann	foreslås	

11. T ræningsudvalg:	

Ang.	Årets	klubmestre	–	formanden	tager	hånd	om	dette,	kåres	til	juleløbet	i	Tornby	

12. Presse/PR:	

%	nyt	

13. Næste	møde:	7.	januar	2015	kl.	18.30	–	HBM	køber	stjerneskud	(MC	uden	rejer)	

Ref:	hvad	med	indkaldelse	til	generalforsamling		

14. Evt.		

Nytårsløb	i	Tolne	–	uændret	pris	for	deltagelse	for	udenklubsløbere/	maden	gratis	

NB:	Ref:	Ekstra	klubledermøde	i	Karup	10.	december	kl.	19-22,	et	punkt:	DOF	
udkast	il	Plan	2020	

	

Referent	Hanne	Bak-Mikkelsen,	mødet	slut	ca	20.00 	

	


